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Звіт про депутатську діяльність за 2023 рік

Протягом 2023 року відбулося 4 сесії, які пройшли упродовж 42 засідань. Була
присутня на 36 засіданнях.

Відвідування комісій 5/5.
Працюю в складі постійної депутатської комісії з питань освіти, молоді, міжнародних

відносин, культури, спорту, IT- технологій, цифрової трансформації.
Депутатські звернення та запити, зареєстровані на сайті Кременчуцької міськради

https://bit.ly/3tpPZRX Загалом протягом року складено понад 20 звернень.
Прийом виборців: 1-ий вівторок місяця з 14.00 до 17.00 в приміщенні Крюківської

районної адміністрації.
Основний напрямок діяльності в 2023 році - це відстоювання інтересів молодих

батьків щодо роботи дитячих садків та шкіл в режимі офлайн. Головною вимогою для очного
навчання є наявність укриттів. Від початку повномасштабного вторгнення робота навчальних
закладів перейшла у дистанційний формат. Це стало викликом для багатьох молодих сімей:
матері і батьки змушені були звільнятися з роботи, щоб забезпечити догляд за дітьми
дошкільного та молодшого шкільного віку. Я отримала багато звернень від виборців з
проханням допомогти у відновленні очного формату роботи дитсадків і шкіл.

Відповідно ст.10 ЗУ “Про статус депутатів місцевих рад”, депутат зобов’язаний
вивчати громадську думку та інформувати про це раду. У лютому 2023 року я оголосила про
онлайн-анкетування батьків дошкільнят та школярів. Опитування поширювалось в
соціальних мережах, було анонімним, в ньому взяло участь 685 осіб. Мета опитування -
отримати інформацію про те, як кременчуцькі родини із дітьми під час воєнного стану
долають труднощі, пов’язані із доступом до шкільної та дошкільної освіти. Аналіз відповідей
показав, що від початку повномасштабного вторгнення 16,5% опитаних змушені були
залишити роботу, бо не було з ким залишати малолітню дитину; 10,4% повідомили, що їм
довелося перейти на неповний робочий
день. Результати опитування були надіслати в міськраду, Департамент освіти для
ознайомлення.
Реагуючи на потреби виборців, я підготувала ряд звернень до Департаменту освіти,
Кременчуцької міської ради з метою виявити перспективи облаштування укриттів та
визначити шляхи вирішення. За моєї ініціативи було організовано кілька виїзних засідань
комісії з питань освіти. За підтримки колег-депутатів було запроваджено систематичне

https://bit.ly/3tpPZRX


інформування депутатського корпусу та громадськості щодо процесу облаштування укриттів.
Улітку 2023 року Департамент освіти щотижня готував моніторинг процесу облаштування
укриттів та оснащення пожежною сигналізацією в шкільних та дошкільних закладах. 1
вересня 2023 року в Кременчуці запрацювало на повний робочий день 7 дитячих садків, 8 із
кількагодинним перебуванням. Формат навчання для школярів: 5 шкіл - в очному форматі, 18
поєднують очне навчання та дистанційне, 9 - на дистанційному.
Крім питань освіти, багато власного часу і фінансових ресурсів було спрямовано на допомогу
ЗСУ. За сприяння міського голови Малецького В.О та секретаря міської ради Гриценка Ю.В.
було організовано купівлю обладнання для військової частини, за зверненням від жителів
Кременчука, що проходять службу в ЗСУ.

Окремо варто вказати на ряд позитивних результатів моєї співпраці, як депутатки, та
ОМС, інших установ та організацій задля вирішення проблем виборців і задоволення їх
потреб. Департамент УЖКГ позитивно реагував на звернення від виборців щодо
грейдерування вулиць, кронування дерев.

Принагідно зазначу, що частина структурних підрозділів виконкому сприяють
депутатській діяльності, вчасно надають відповіді, консультації. З іншого боку, з 2020 року
комунальні підприємства, такі як КП КТРК, КМЕК демонструють закритість, ігнорують
звернення. У жовтні 2023 року я звернулася до поліції з відповідною заявою про
перешкоджання депутатській діяльності, моє повідомлення внесено в ЄРДР за ст.351 ч.1 КК
України.

Також у 2023 році я отримала необгрунтовану відмову за підписом міського голови
В.О.Малецького на мої депутатські звернення щодо штатних розписів виконкому,
райадміністрацій, що є порушенням ст.49 ЗУ “Про місцеве самоврядування”. Необхідну
інформацію я отримала лише після подання депутатського запиту.

Підсумовуючи вищевказане, зазначу, що основними напрямками депутатської
діяльності в 2023 році були:

1. Відстоювання інтересів молодих батьків з дітьми для забезпечення доступу до очної
дошкільної та шкільної освіти. Просування вимог щодо облаштування укриттів.
2. Моніторинг бюджетних витрат та прозорості і підзвітності комунальних
підприємств, зокрема КП КТРК.
3. Розвиток комунікації з виборцями та реагування на їх потреби.

23 січня 2023 рік
Л. О. Гориславець


